
 
 

 
 

 

 

 

 

Міністерство охорони здоров’я України 
Бердичівський медичний фаховий коледж 

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 1

засідання студентської ради коледжу

28.08.2020 р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Осадчук Антоніна Валентинівна ,

Заступник голови: Поліщук Катерина Євгенівна

Секретар: Рушелюк Анастасія Ігорівна

Присутні: 20 члена студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. 
П., завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції ZOOM

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про відрахування студентів.

II. Про затвердження Положення про студентське самоврядування 
Бердичівського медичного фахового коледжу.

III. Вибори голови студентської ради коледжу прямим таємним 
голосуванням.

І. СЛУХАЛИ: Осаддук Антоніну Валентинівну- голову студднтської ради 
про відрахування студентів.



 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 
 

1.1.  ВИСТУПИЛИ: Савицька Аліна Олегівна, студентка 41 Ф групи, з 
пропозицією про відрахування Поліщук Анни Анатоліївни студентки 32Ф 
(Д) групи відділення «Лікувальна справа». Підстава - заява за власним 
бажанням, у зв’язку зі вступом до Вінницького національного медичного 
університету ім. М. І. Пирогова.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 20 члена студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.
*

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на відрахувати з числа студентів Поліщук 
Анни Анатоліївни студентки 32Ф (Д) групи відділення «Лікувальна справа».

1.2 ВИСТУПИЛИ: Козак Яна Миколаївна, студентка 24 М групи про 
надання академічної відпустки Костенко Аделіні Ярославівні студентці ЗЗС 
групи, у зв’язку з народженням дитини з 1.09.20 р.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 20 члена студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на академічну відпустку Костенко Аделіні 
Ярославівні студентці ЗЗС групи, у зв’язку з народженням дитини з 1.09.20 р.

II.СЛУХА ЛИ: Осадчук Антоніну Валентинівну- голову студентської ради 
про необхідність затвердження нового Положення про студентське 
самоврядування Бердичівського медичного фахового коледжу Житомирської 
обласної ради у зв’язку зі вступом в дію «Закону про фахову передвищу 
освіту».

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 20 члена студентської ради



 

 
 

 

 
 

 
 

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Затвердити Положення про студентське самоврядування 
Бердичівського медичного фахового коледжу Житомирської обласної ради.

III. СЛУХАЛИ: Педоренко Н.В. - заступника директора з виховної роботи 
та гуманітарних питань, яка повідомила про необхідність вибору нової 
голови студентської ради в зв’язку із закінченням терміну виконання 
обов’язків Осадчук Антоніни Валентинівни.

ВИСТУПИЛИ: Ляшук Вікторія Олександрівна - студентка 32Ф групи, >ц<а 
запропонувала обрати новою головою студентської ради Смоголь Анастасію 
Русланівну студентку 14М групи та приступити до таємного голосування.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 20 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Призначити новою головою студентської ради Бердичівського 
медичного фахового коледжу Смоголь Анастасію Русланівну студентку 14М 
групи.

Голова студентської ради Осадчук Антоніна Валентинівна

Заступник голови Поліщук Катерина Свгенівна

Секретар Рушелюк Анастасія Ігорівна



 
 

 

 

 
 

 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 2

засідання студентської ради коледжу

24.09.2020 р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастааія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. 
П., завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції £ООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Вибори заступника голови та секретаря студентської ради.

II. Ознайомлення студентів нового набору з Положенням про Студентське 
самоврядування.

III. Ознайомити членів студентської ради із протоколом студентської 
конференції про затвердження представників, що входять до складу 
педагогічної ради, стипендіальної комісії та зборів трудового колективу на 
2020-2021 навчальний рік.



 
 
 

 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

IV. Обговорення плану роботи студентської ради на 2020-2021 н. р.

V. Випуск газети «Студенський мередіан» до Дня працівника освіти.

VI. Участь у святі Дня працівника освіти.

VII. Про відрахування студентів.

І. 1. СЛУХАЛИ: ССмогонь Анастассю Ррссанівну - сооову студднтськоТ ради, 
яка наголосила на тому, що необхідно обрати нового секретаря студентської 
ради, у зв’язку з виходом терміну дії та випуском Рушелюк Анастасії 
Ігорівни.

ВИСТУПИЛИ: Бедко Віталій Юрійович студент 23С групи, з пропозицією 
на посаду секретаря студентської ради - Величко Анастасії Анатоліївни 
студентки 24М групи.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради 
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Призначити новим секретарем студенуььклї ради 
Бердичівського медичного фахового коледжу Величко Атастдсію 
Анатоліївнустудентку 24М групи.

І. 2. СЛУХАЛИ: Смо^оь Aитдасд'ю Pрсаaнівнт - толоу саудднтсскої р^а^а^, 
яка наголосила на тому, що необхідно обрати нового засууптиод голови 
студентської ради, у зв’язку з виходом терміну дії та уипсaкоо Поліщук 
Катерини Євгеніївни.

ВИСТУПИЛИ: Калінчук Валерія Валериина атуденуоа 35 М групи, з 
пропозицією на посаду заступника голови студентської ради - Мерзлікіної 
Аліни Юріївни студентки 24 М групи.

ВИСТУПИЛИ: Осадчук Антонша Валентинівна суудетука 42 Ф групи, з 
пропозицією підтримати Мерзлікіну Аліну, адже вона має хороші досягнення 
у навчанні, креативна, постійно бере участь в художній самодіяльності та 
громадському житті коледжу.



 
 

 
 

 

 
 

 
 

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Призначити новим заступником голови студентської ради 
Бердичівського медичного фахового коледжу Мерзлікіну Аліну Юріївну 
студентку 24М групи.

II. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
яка ознайомила студентів нового набору з Положенням про Студентське 
самоврядування.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію голови студентської ради Смоголь Анастасії 
Русланівни, прийняти до відома.

III. СЛУХАЛИ: Смог оль Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
яка зачитала затверджений список представників, що входять до складу 
педагогічної ради, стипендіальної комісії та зборів трудового колективу на 
2020-2021 навчальний рік, згідно протоколу№1 студентської конференції від 
26.08.2020 р. та запропонувала погодитись з даним рішенням:

Представники, що входять до складу стипендіальної комісії':

1. Смоголь Анастасія Русланівна - студентка 21Ф групи

2. Гнатюк Вікторія Леонідівна - студентка 3 1Ф групи

3. Герасимчук Анастасія Вікторівна - студентка 34М групи

4. Глоба Надія Павлівна - студентка 13МС групи



 

5. Прищепа Єлизавета - студентка 34М групи

Представники, що входять до складу педагогічної ради:

1. Смоголь Анастасія Русланівна - студентка 21Ф групи

2. Біла Вікторія В ікторівна- студентка 32 Ф групи

3. Калінчук Валерія Валеріївна - студентка 35 М групи

4. Осадчук Антоніна Валентинівна - студентка 41Ф групи

5. Нагорна Яна Вікторівна - студентка 44М групи

Представники, що входять до складу вищого колегіального органу:

1. Бедко Віталій Юрійович - студент 23 С групи

2. Гнатюк Вікторія Леонідівна - студентка 31 Ф групи

3. Денчиля Оксана Вікторівна - студентка 42 Ф групи

4. Рехлецька Анастасія - 43 Ф групи

5. Осадчук Антоніна Валентинівна - студентка 41Ф групи

6. Нагорна Яна Вікторівна - студентка 44 М групи

Представники редакційної колегії газети «Студентський 
меридіан»:

1. Мерзлікіна Аліна Юріївна студентка 24 М групи

2. Фидра Катерина Сергіївна студентка 14 М групи

3. Глоба Надія Павлівна студентка 13 МС групи

4. Гетьманенко Анатолій Вікторович студент ЗЗС групи

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради



 
 

 
 

 
 

 

 
 

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію голови студентської ради Смоголь Анастасії 
Русланівни прийняти до відома.

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради 
про, яка виступила з пропозицією обговорення та затвердження плану 
роботи студентської ради на 2020-2021 н. р.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради •

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію голови студентської ради Смоголь Анастасії 
Русланівни прийняти до відома та затвердити план роботи студентської ради 
на 2020-2021 н. р.

V. СЛУХАЛИ: Білу Вікторію заступника голови студентської ради про 
затвердження випуску газети «Студенський мередіан» до Дня працівника 
освіти.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Випустити газету представникам редакційної колегії 
«Студенський мередіан» з нагоди Дня працівника освіти.

VI. СЛУХАЛИ: Величко Анастасію Анатоліївну заступника голови 
студентської ради про необхідність прийняти участь та випустити відеоролик 
до Дня працівника освіти.



 

 

 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Прийняти активну участь та записати відеоролик з нагоди Дня 
працівника освіти.

VII. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради 
про відрахування студентів.

VИ.1.ВИСТУПИЛИ: Гнатюк Вікторія Леонідівна, студентка 31 Ф групи, з 
пропозицією про відрахування Рикунова Євгена Андрійовича студента 11Ф 
(к) групи відділення «Лікувальна справа». Підстава - не приступив до занять 
протягом 10 календарних днів від їх початку без поважних причин.(11.09 
наказ)

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 члена студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на відрахування з числа студентів 
Рикунова Євгена Андрійовича студента 11Ф (к) групи відділення 
«Лікувальна справа».

УІІ.2. ВИСТУПИЛИ: Гнатюк Вікторія Леонідівна, студентка З 1 Ф групи, з 
пропозицією про надання погодження на відрахування з числа студентів 
Лоскутнікової Катерини Валентинівни студентку 43Ф (к) групи відділення 
«Лікувальна справа», у зв’язку з народженням дитини 05.09.2020 р.(24.09 
наказ)

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 члена студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради



 
 

 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: надати погодження на відрахування з числа студентів 
Лоскутнікову Катерину Валентинівну студентку 43Ф (к) групи відділення 
«Лікувальна справа».

VII. 3. ВИСТУПИЛИ: Гнатюк Вікторія Леонідівна, студентка 31 Ф групи, з 
пропозицією про надання погодження на відрахування з числа студентів 
Омельчук Марину Миколаївну студентку 32Ф (Б) групи відділення 
«Лікувальна справа». Підстава - не приступила вчасно до занять.(ЗО.09 
наказ)

ГОЛОСУВАННЯ: -

За - 17 члена студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: надати погодження на відрахування з числа студентів 
Омельчук Марину Миколаївну студентку 32Ф (Б) групи відділення 
«Лікувальна справа».

VII. 4. ВИСТУПИЛИ: Г натюк Вікторія Леонідівна, студентка 31 Ф групи, з 
пропозицією про надання погодження на відрахування з числа студентів 
Нечипорук Сабріни Олександрівни студентки 24м (д) групи відділення 
«Сестринська справа». Підстава - не приступила вчасно до занять.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 члена студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: надати погодження на відрахування з числа студентів 
Нечипорук Сабріни Олександрівни студентку 24м групи відділення 
«Сестринська справа».



 
 
 

 

VII. 5. ВИСТУПИЛИ: І натюк Вікторія Леонідівна, студентка З 1 Ф групи, з 
пропозицією про надання погодження на відрахування з числа студентів 
Овчаренка Іллі Сергійовича студента 31ф групи відділення «Лікувальна 
справа». Підстава - не приступив вчасно до занять

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 члена студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: надати погодження на відрахування з числа студентів • 
Овчаренка Іллі Сергійовича 31 ф групи відділення «Лікувальна справа».

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 

 

 

 

 
 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № З

засідання студентської ради коледжу

22.10.2020р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. 
ГІ., завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції 7ООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про участь у затальнoмыеькому митингу з нагоди Дня захисника 
України.

II. Про випуск газети «Студентський меридіан» присвячений Дню 
захисника України.

III. Про роботу зі студентами, що мають пропуски без поважних причин 
та заборгованість у навчанні і порушують Правила внутрішнього 
розпорядку коледжу і Статуту коледжу.



 
 

 
 

 
 

 

 
 

 
 

 

 

 
 

 

І. (СІУХАЛИ: Смоголь Анастасію Руслаїнвну - і студентської ради,
яка наголосила на тому, що відповідно до плану, ми маємо прийняти участь у 
мітингу з нагоди Дня захисника України.

ВИСТУПИЛИ: Бедко Віталій Юрійович студент 23С групи, з пропозицією 
не брати участь у мітингу цього року , у зв’язку з карантинними 
обмеженнями.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 членів студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради 
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома та участі у мітингу не ’ 
приймати.

II. СЛУХАЛИ: Мерзлікіну Аліну Юріївну заступника голови студентської 
ради про затвердження випуску газети «Студенський мередіан» до Дня 
захисника України.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 членів студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради 
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Випустити газету представникам редакційної колегії 
«Студенський мередіан» з нагоди Дня захисника України.

III. СЛУХАЛИ: Мерзлікіну Аліну Юріївну заступника голови студентської 
ради , яка запропонувала провести роботу з батьками тих студентів,що мають 
заборгованість у навчанні та пропуски занять без поважних причин.

ВИСТУПИЛИ: Герасимчук Анастасія Вікторівна - студентка 34 М групи, 
яка запропонувала провести роботу з батьками в телефонному режимі.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 членів студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради



 

 
 

Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Провести роботу з батьками в телефонному режимі тих 
студентів, що мають заборгованість у навчанні та пропуски занять без 
поважних причин.

Голова студентської ради

Заступник голови

Секретар

Смоголь Анастасія Русланівна

Мерзлікіна Аліна Юріївна

Взличко Анастасія Анатоліївна



 
 

 

 

 
 

 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 4

засідання студентської ради коледжу

26.11.2020р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко П.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. 
П., завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції 2ООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про участь у загальноміських заходах присвячених пам’яті жертв 
Голодомору.

II. Про роботу зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні і порушують Правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу.

III. Про випуск газети «Студентський меридіан» присвячений Міжнародному 
Дню студента.



 

 
 

 

 

 
 

 

 
 

IV. Посвята в першокурсники.

V. Про фестиваль студентського життя у Бердичівському медичному 
фаховому коледжі ЖОР.

I. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про участь у загальноміських заходах присвячених пам’яті жертв 
Голодомору.

ВИСТУПИЛИ: Бедко Віталій студент 23С групи, з пропозицією не брати 
участь у мітингу цього року , у зв’язку з карантинними обмеженнями.

ГОЛОСУВАННЯ:
*

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома та участі у мітингу не 
приймати.

II. СЛУХАЛИ: Мерзлікіну Аліну Юріївну заступника голови студентської 
ради, яка запропонувала провести роботу з батьками тих студентів, що мають 
заборгованість у навчанні та пропуски занять без поважних причин.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Провести роботу з батьками тих студентів, що мають 
заборгованість у навчанні та пропуски занять без поважних причин.

III. СЛУХАЛИ: Мерзлікіну Аліну Юріївну заступника голови студентської 
ради про затвердження випуску газети «Студенський мередіан» до 
Міжнародного дня студента.



 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

 

ВИСТУПИЛИ :Глоба Надія студентка 13 МС групи з пропозицією 
випустити газету «Студенський мередіан» до Міжнародного дня студента та 
розмістити на сайті коледжу та у Фейсбуці.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Випустити газету представникам редакційної колегії 
«Студенський мередіан» до Міжнародного дня студента та розмістити на 
сайті коледжу та у Фейсбуці.

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради 
про те, що у зв’язку з карантинними вимогами, ми не зможемо організувати 
Посвяту в першокурсники.

ВИСТУПИЛИ : Калінчук Валерія - студентка 35 М групи з пропозицією 
зробити відеоролик з привітанням від голови студентської ради та 
флефмобом «Передай вогонь знань».

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Прийняти участь у розробці сценарію та запису відеоролику з 
флешмобом «Передай вогонь знань».

V. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради 
про те, що у зв’язку з карантинними вимогами, ми не зможемо організувати 
фестиваль студентського життя у Бердичівському медичному фаховому 
коледжі ЖОР.



 
 

 

ВИСТУПИЛИ : Калінчук Валерія - студентка 35 М групи з пропозицією 
взяти участь у розробці сценарію і записати відеоролик з привітанням від 
в.о.директора Шевченком В. С. та студентів.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Взяти участь у розробці сценарію та записати відеопривітання 
від в. о. директора Шевченка В. С. та студентів. *

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови Мерзлікіна Аліна Юріївиа

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 

 

 
 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 5

засідання студентської ради коледжу

24.12.2020р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. П., 
завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції ХООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про відрахування студентів.
II. Про випуск газети «Студентський меридіан» просвячений Святому

Миколаю та Новорічним святам.
III. Взяти участь у загальноколеджному заході: Новорічний вогник.
IV. Про підсумки роботи за І семестр.

І. 1. СЛУХАЛИ: Нагорну Яну Вксгорввну студентку 44М групи, з 
пропозицією про відрахування з числа студентів Котелюка Антонія 



 

 

 
 

 

 
 

 

 
 
 

Анатолійовича студента 42Ф групи відділення «Лікувальна справа». 
Підстава - не виконання навчального плану

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на відрахування Котелюка Антонія 
Анатолійовича студента 42Ф групи відділення «Лікувальна справа».

1.2. СЛУХАЛИ: Нагорну Яна Вікторівна студентка 44М групи, з 
пропозицією про відрахування з числа студентів Давидюк Валентини 
Миколаївни студентки 31Ф групи відділення «Лікувальна справа». Підстава
- не виконання навчального плану

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно.
УХВАЛИЛИ: Надати погодження на відрахування Давидюк Валентини 
Миколаївни студентки 31Ф групи відділення «Лікувальна справа».

1.3. СЛУХАЛИ: Нагорну Яну Вікторівну студентку 44М групи, з 
пропозицією про відрахування з числа студентів Калінчук Валерії 
Валеріївни студентки 35 М групи відділення «Сестринська справа». Підстава
- заява у зв’язку з переведенням до іншого закладу освіти.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на відрахування Калінчук Валерії 
Валеріївні студентці 35М групи відділення «Сестринська справа».

І. 4. СЛУХАЛИ: Нагорну Яна Вікторівна студентка 44М групи, з 
пропозицією про надання академічної відпустки Стецюк Марині Андріївні 
студентки 42Ф групи відділення «Лікувальна справа». Підстава - лікарняний 
лист.



 

 
 
 

 

 
 

 
 

 
 

 

 

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на академічну відпустку Стецюк Марині 
Андріївні 31Ф групи відділення «Лікувальна справа».

І. 5. СЛУХАЛИ: Нагорну Яна Вікторівна студентка 44М групи, з 
пропозицією про надання академічної відпустки Посудевському Антону 
Олександровичу студентки 21 Ф групи відділення «Лікувальна справа», у 
зв’язку зі станом здоров’я.

ГОЛОСУВАННЯ: .
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на академічну відпустку Посудевському 
Антону Олександровичу студенту 21Ф групи відділення «Лікувальна 
справа».

ІІ.СЛУХАЛИ: Мерзлікіну Аліну Юріївну заступника голови студентської 
ради, про затвердження випуску газети «Студенський меридіан» присвяченої 
Дню Святого Миколая та Новорічним святам.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради 
Проти - 0 членів студентської ради 
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Випустити газету представникам редакційної колегії 
«Студенський меридіан» присвячену Дню Святого Миколая та Новорічним 
святам.

III. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської 
ради про участь у загальноколеджному заході « Новорічний вогник».

ВИСТУПИЛИ: Сергіюк Анну - студентка 45 М групи з пропозицією 



 
 

 
 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

взяти участь у розробці сценарію і записати відеоролик з привітанням 
від заступника директора з виховної роботи та гуманітарних питань та 
студентів.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ:Прийняти участь у розробці сценарію і записати відеоролик з 
привітанням від заступника директора з виховної роботи та гуманітарних 
питань та студентів.

IV. СЛУХАЛИ : Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентськвї ради 
про підсумки роботи за І семестр.

ВИСТУПИЛИ: Заступник голови студентської ради Мерзлікіна Аліна 
Юріївна з пропозицією вважати роботу студентської ради за Ісеместр 2020- 
2021 н. р. задовільною.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради 
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Вважати роботу студентської ради за Ісеместр 2020-2021 н. р. 
задовільною.

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 

 

 
 

 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 6

засідання студентської ради коледжу

24 січня 2021 р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна ЮрІЇвна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17членівстудентськоїради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. П., 
завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції ZOOM

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Взяти участь у конкурсі соціальної реклами «Протидія булінгу», 
«Протидія торгівлі людьми», «Профілактика правопорушень», «Як 
протистояти наркотичним і психотропним засобам»

II. Взяти участь у акції «Привітай викладачів колядками»
IV. Взяти участь у загальноміському мітингу з нагоди визволення 

м.Бердичева від німецько-фашистських загарбників
V. Про напрямки та перспективи профорієнтаційної роботи
VI. Випуск газети «Студентський меридіан» до Дня Святого Валентина.



 

 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 

 

 

 

VII. Взяти участь у підготовці та проведенні молодіжної конкурсно- 
ігрової програми до Дня Святого Валентина.

I. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про участь у конкурсі соціальної реклами «Протидія булінгу», «Протидія 
торгівлі людьми», «Профілактика правопорушень», «Як протистояти 
наркотичним і психотропним засобам»

ВИСТУПИЛИ: Бедко Віталій студент 23С групи, з пропозицією розробити 
по групах буклети, газети зсоціальної реклами «Протидія булінгу», 
«Протидія торгівлі людьми», «Профілактика правопорушень», «Як 
протистояти наркотичним і психотропним засобам» та найкращі виставити 
на сайт коледжу, в соцмережах та у УФег-групах студентів. •

ВИСТУПИЛИ: Гнатюк Вікторія Леонідівна студентка 31 ф групи з 
пропозицією розробити буклети, газети з соціальної реклами «Протидія 
булінгу» - 11Ф, 13 МС та 14 М групам; «Профілактика правопорушень» 
21Ф, 24 М та 23С групам; «Як протистояти наркотичним і психотропним 
засобам» - 31Ф, 32 Ф, 34М, 35 М та ЗЗС групам; «Протидія торгівлі людьми» 
41Ф, 42Ф, 43 Ф, 44М та 45 М групам.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома та участі у мітингу не 
приймати.

II. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради 
про участь у акції «Привітай викладачів колядками».

ВИСТУПИЛИ: Глоба Надія студентка 13 МС групи з пропозицією 
виготовити стінгазети для привітання викладачів та студентів.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради



 
 

 
 

 

 

 

 
 
 

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома та участі у мітингу не 
приймати та виготовити дві стінгазети для привітання викладачів та 
студентів.

III. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про участь у загальноміському мітингу з нагоди визволення м. Бердичева від 
німецько-фашистських загарбників.

ВИСТУПИЛИ: Бедко Віталій студент 23С групи, з пропозицією не брати 
участь у мітингу цього року , у зв’язку з карантинними обмеженнями.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома та участі у мітингу не 
приймати.

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про напрямки та перспективи профорієнтаційної роботи.

ВИСТУПИЛИ:Бедко Віталій студент 23С групи з пропозицією кожній 
групі розробити цікавий відеоролик з презентацією нашого закладу та 
виставити їх в соцмережах, що і буде нашою рекламою та 
профорієнтаційною роботою

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.



 
 

 
 

 
 

 

 

 
 

 
 
 

 

 
 

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома та всім групам розробити 
цікаві відеоролики з презентацією нашого закладу та виставити їх в 
соцмережах.

V. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про випуск редакційною колегією газети «Студентський меридіан» до Дня 
Святого Валентина.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Редакційній колегії коледжу розробити та виставити в 
соцмережах газету «Студентський меридіан» до Дня Святого Валентина.

VI. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про участь у підготовці та проведенні молодіжної конкурсно-ігрової 
програми до Дня Святого Валентина.

ВИСТУПИЛИ: Осадчук Антоніна Валентинівна студентка 41 ф групи, з 
пропозицією прийняти участь у розробці відеоролику з привітаннями до Дня 
Святого Валентина та взятий участь студентам коледжу у соцфлешмобі під 
хештегом #ЬтА<8їис1уілйіИ1оуе, зробивши фото з сердечком.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Взяти участь студентам коледжу у соцфлешмоб іпід хештегом 
#Ьтккзїиі1умгй:1і1оуе, зробивши фото з сердечком та прийняти участь у 
розробці відеоролику до Дня Святого Валентина.

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 

 

 

 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № Z

засідання студентської ради коледжу

25 лютого 2021 р. м. Бердичів

Голова студентської ади: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна ЮрІЇвна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. П., 
завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції 200М

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про випуск газети «Студентський меридіан», до Міжнародного дня 
8 березня.

II. Участь в урочистостях з нагоди Міжнародного жіночого дня 
8 березня.

III. Зустріч з представниками правоохоронних органів «Протидія 
булінгу», «Профілактика правопорушень».



 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 

IV. Робота з студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього 
розпорядку коледжу і Статуту коледжу.

V. Участь у загальноміському мітингу з нагоди вшанування пам'яті
Т.Г. Шевченка

I. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про випуск газети «Студентський меридіан» до Міжнародного дня 8 
березня редакційною колегією коледжу.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно

УХВАЛИЛИ: Випустити редакційній колегії коледжу газету
«Студентський меридіан» до Міжнародного дня 8 березня.

II. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської 
ради, про участь в урочистостях з нагоди Міжнародного жіночого дня 8 
березня.

ВИСТУПИЛИ: Рехлецька Анастасія студентка 43 ф групи з пропозицією 
взяти участь у розробці ролику з привітаннями з нагоди Міжнародного 
жіночого дня 8 березня та прийняти участь у соцфлешмобі 
йЬткмУотапзбау, записавши відеопривітання.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради 
Проти - 0 членів студентської ради 
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома, взяти участь у розробці 
ролику з привітаннями з нагоди Міжнародного жіночого дня 8 березня та 
прийняти участь у соцфлешмобі #Ьтік\¥огап8сбау.



 
 

 
 
 

 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 
 
 

 
 

 

 
 

Ш.СЛАЛАЛИ :Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської 
ради, зустріч з представниками правоохоронних органів «Протидія 
булінгу», «Профілактика правопорушень».

ВАСТСПАЛА: Осадчук Антоніна Валентинівна студентка 41 ф групи з 
пропозицією провести зустріч онлайн на виховних годинах кураторів груп 
у квітні з представником правоохоронних органів зі студентами 3-4 курсів 
онлайн, у зв’язку з карантинними вимогами.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради 
Проти - 0 членів студентської ради 
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ:Інформацію прийняти до відома та провести зустріч онлайн 
на виховних годинах кураторів груп у квітні з представником 
правоохоронних органів зі студентами 3-4 курсів онлайн, у зв’язку з 
карантинними вимогами.

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської 
ради, про роботу з студентами, що мають пропуски без поважних причин 
та заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього 
розпорядку коледжу і Статуту коледжу.

ВИСТУПИЛИ: Гнатюк Вікторія Леонідівна студентка 31 ф групи з 
пропозицією провести роботу з студентами, що мають пропуски без 
поважних причин та заборгованість у навчанні й порушують правила 
внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу у телефонному 
режимі, в зв’язку з карантинними вимогами.

ГОЛОСУВАННЯ:
За - 17 члена студентської ради 
Проти - 0 членів студентської ради 
Утримались - 0 членів студентської ради 
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома та провести роботу зі 
студентами, що мають пропуски без поважних причин та заборгованість у 



 
 

 
 

 
 

 
 

 

 
 

навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку коледжу і 
Статуту коледжу у телефонному режимі, в зв’язку з карантинними 
вимогами.

У.СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради 
про участь у загальноміському мітингу з нагоди вшанування пам’яті Т.Г. 
Шевченка.

ВИСТУПИЛИ: Осадчук Антоніна Валентинівна студентка 41 ф групи з 
пропозицією не приймати участь в цьому році у мітингу з нагоди 
вшанування пам’яті Т.Г. Шевченка, в зв’язку з карантинними вимогами.

ГОЛОСУВАННЯ: .
За - 17 члена студентської ради
Проти - 0 членів студентської ради
Утримались - 0 членів студентської ради
Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Інформацію прийняти до відома не приймати участь в 
цьому році у мітингу з нагоди вшанування пам’яті Т.Г. Шевченка, в 
зв’язку з карантинними вимогами.

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 
 

 

 
 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 8

засідання студентської ради коледжу

25 березень 2021р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. П., 
завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції Z-ООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про відрахування студентів.

II. Про випуск газети «Студентський меридіан» та « Завжди сміюся коли можу, 
адже це найдешевші ліки».

III. Про роботу з студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу.

IV. Про участь у проведенні акції « Молодь обирає здоров’я».



 
 
 

 

 
 

 
 
 

 
 
 

 
 
 

I. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради з 
пропозицією про відрахування з числа студентів Парфенюка Ігора 
Олександровича студента 21Ф групи відділення «Лікувальна справа». Підстава 
- заява у зв’язку з переведенням до іншого закладу освіти.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: Надати погодження на відрахування Парфенюка Ігора 
Олександровича студента 21Ф групи відділення «Лікувальна справа».

II. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, про 
випуск газети «Студентський меридіан» на тему: « Завжди сміюся коли можу, 
адже це найдешевші ліки»

ВИСТУПИЛИ: Унгурян Ярослав студент 21Ф, з пропозицією випустити 
газету на тему: «Завжди сміюся коли можу, адже це найдешевші ліки» в 
електронному варіанті та привітати студентів та викладачів в соціальних 
мережах.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: редакційній колегії студентської ради випустити газету 
«Студентський меридіан» на тему: «Завжди сміюся коли можу, адже це 
найдешевші ліки» в електронному варіанті та привітати студентів та викладачів 
в соціальних мережах.

III. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про роботу з студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу.



 
 
 

 
 
 

 

 
 

 

ВИСТУПИЛИ: Мерзлікіна Аліна студентка 24М групи, з пропозицією 
провести профілактичні бесіди зі студентами, що мають пропуски без 
поважних причин та заборгованість у навчанні й порушують правила 
внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: донести інформацію до студентів та провести профілактичні 
бесіди зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі.

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію - голову студентської ради про участь у 
проведенні акції « Молодь обирає здоровя».

ВАСТСПАЛА: Сергіюк Анну студентка 45М групи, з пропозицією не брати 
участь у проведенні акції «Молодь обирає здоровя», у зв’язку з карантинними 
вимогами.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: не брати участь у проведенні акції «Молодь обирає здоров’я», у 
зв’язку з карантинними вимогами.

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 
 

 

 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 9

засідання студентської ради коледжу

22 квітень 2021 р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юрїївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. П., 
завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції 7ООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

І. 1. Про випуск газети «Студентський меридіан» присвячений дню матері та 
дню медичної сестри.

I. 2. Про участь в урочистостях та підготовці до свята Дня медичної сестри.

II. Про участь в акції «Зробимо Бердичів чистим разом».

III. Про випуск газети «Студентський меридіан» присвячений річниці 
Чорнобильської трагедії.



 
 

 

 

 
 

 
 
 

 
 

 

 
 

IV. Про успішність та трудову дисципліну на відділеннях коледжу. Робота з 
невстигаючими студентами та порушниками Правил внутрішнього Розпорядку 
коледжу та Статуту коледжу.

V. Про участь в загальноміських заходах присвячених Дню перемоги над 
нацизмом у Другій Світовій війні.

VI. Про участь у привітанні ветеранів Другої Світової війни.

VII. Про відрахування з числа студентів Парфенюка Ігоря Олександровича 21ф 
групи.

І. 1. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
яка наголосила про необхідність випуску газети «Студентський меридіан» 
присвячений дню матері та дню медичної сестри.

*

ВИСТУПИЛИ: Бедко Віталій Юрійович студент 23С групи, з пропозицією 
випустити газети «Студентський меридіан» присвячений дню матері та дню 
медичної сестри в електронному варіанті та привітати матерів та медичних 
сестер в соціальних мережах.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: випустити газети «Студентський меридіан» присвячений дню 
матері та дню медичної сестри в електронному варіанті та привітати матерів та 
медичних сестер в соціальних мережах.

І. 2. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської" ради, 
про участь в урочистостях та підготовці до свята Дня медичної сестри.

ВИСТУПИЛИ: Рехлецька Анастасія студентка 43Ф групи, з пропозицією 
зробити відео привітання та розмістити в соціальних мережах у зв’язку з 
карантинними вимогами.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради



 

 
 

 

 
 

 
 

 
 

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: зробити відео привітання та розмістити в соціальних мережах.

II. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про участь в акції «Зробимо Бердичів чистим разом».

ВИСТУПИЛИ: Бедко Віталій студент 23С групи, з пропозицією не брати 
участь у проведенні акції «Зробимо Бердичів чистим разом», у зв'язку з 
карантинними вимогами.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: не брати участь у проведенні акції «Зробимо Бердичів чистим 
разом», у зв'язку з карантинними вимогами.

III. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про випуск газети «Студентський меридіан» присвячений річниці 
Чорнобильської трагедії.

ВИСТУПИЛИ: Кримко Олена студентка 11Ф групи, з пропозицією випустити 
листівку присвячену річниці Чорнобильської трагедії в електронному варіанті 
та розмістити в соціальних мережах, у зв'язку з карантинними вимогами. '

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: у зв'язку з карантинними вимогами випустити листівку 
присвячену річниці Чорнобильської трагедії в електронному варіанті та 
розмістити в соціальних мережах.



 
 
 

 
 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

 

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про успішність та трудову дисципліну на відділеннях коледжу. Робота з 
невстигаючими студентами та порушниками Правил внутрішнього Розпорядку 
коледжу та Статуту коледжу.

ВИСТУПИЛИ: Денчиля Оксана студентка 42Ф групи, з пропозицією провести 
профілактичні бесіди зі студентами, що мають пропуски без поважних причин 
та заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі у зв’язку з карантинними 
вимогами.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: донести інформацію до студентів та провести профілактичні 
бесіди зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі.

V. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, про 
участь в загальноміських заходах присвячених Дню перемоги над нацизмом у 
Другій Світовій війні.

ВИСТУПИЛИ: Осадчук Антоніна студентка 41Ф групи, з пропозицією 
прийняти участь 41Ф групі в загальноміських заходах присвячених. Дню 
перемоги над нацизмом у Другій Світовій війні.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: прийняти участь 41Ф групі в загальноміських заходах 
присвячених Дню перемоги над нацизмом у Другій Світовій війні.



 

 

 

 
 
 

VI. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про участь у привітанні ветеранів Другої Світової війни.

ВИСТУПИЛИ: Сергіюк Анна студентка 45М групи, з пропозицією привітати 
ветеранів Другої Світової війни 45М групі.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: прийняти участь у привітанні ветеранів Другої Світової війци 
45М групі.

VII. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про відрахування з числа студентів Парфенюка Ігоря Олександровича 21 ф 
групи наказ по коледжу №37/у від 06.04.21 р. (у зв’язку з переводом до іншого 
навчального закладу).

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: рекомендувати на відрахування Парфенюка І.О.

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 
 

 

 
 

 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 10

засідання студентської ради коледжу

25 травень 2021 р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. П., 
завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції 7ООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про випуск газети «Студентський меридіан», «Медицина по істині є з усіх 
мистецтв».

II. Про участь в організації свята «День медичного працівника».

III. Про роботу зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні і порушують Правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу.

IV. Про відрахування Гнатової Катерини Миколаївни 44м групи та Коломійчук 
Тетяни Анатоліївни 45м групи.



 
 

 

 

 
 

 
 

 
 
 

 

 
 
 

V. Про Положення порядку призначення та виплат стипендій особам, які 
зараховані на перший курс до Бердичівського медичного фахового коледжу 
Житомирської обласної ради.

VI. Про Положення стипендіального забезпечення студентів Бердичівського 
медичного фахового коледжу Житомирської обласної ради.

VII. Про Положення стипендіальної комісії Бердичівського медичного 
фахового коледжу Житомирської обласної ради.

I. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, яка 
наголосила про випуск газети «Студентський меридіан» на тему: «Медицина по 
істині є з усіх мистецтв».

ВИСТУПАЛИ: Біла Вікторія студент 32Ф з пропозицією випустити газету на 
тему: «Медицина по істині є з усіх мистецтв» в електронному варіанті та 
привітати студентів та викладачів в соціальних мережах.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: редакційній колегії студентської ради випустити газету 
«Студентський меридіан» на тему: «Медицина по істині є з усіх мистецтв» в 
електронному варіанті та привітати студентів та викладачів в соціальних 
мережах.

II. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, про 
участь в організації свята «День медичного працівника».

ВИСТУПАЛИ: Величко Анастасія Анатоліївна - секретар студентської ради, 
яка запропонувала взяти участь в організації свята «День медичного 
працівника» в тому числі всім тим, хто задіяний в художній самодіяльності 
коледжу.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради



 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: взяти участь в організації свята «День медичного працівника».

III. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про роботу зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні і порушують Правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу.

ВИСТУПАЛИ: Герасимчук Анастасія студентка 34М групи, з пропозицією 
провести профілактичні бесіди зі студентами, що мають пропуски без 
поважних причин та заборгованість у навчанні й порушують правила 
внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: донести інформацію до студентів та провести профілактичні 
бесіди зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі.

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про відрахування Гнатової Катерини Миколаївни 44м групи та Коломійчук 
Тетяни Анатоліївни 45м групи у зв’язка з невиконанням навчального плану.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: за не виконання навчального плану рекомендувати до 
відрахування Гнатову К.М. студентку 44м групи та Коломійчук Т.А. студентку 
45м групи.



 
 
 

 
 

 
 

 

 
 

V. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію - голову студентської ради про Положення 
порядку призначення та виплат стипендій особам, які зараховані на перший 
курс до Бердичівського медичного фахового коледжу Житомирської обласної 
ради.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: погодити Положення порядку призначення та виплат стипендій 
особам, які зараховані на перший курс до Бердичівського медичного фахового 
коледжу Житомирської обласної ради.

VI. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію - голову студентської ради про Положення 
стипендіального забезпечення студентів Бердичівського медичного фахового 
коледжу Житомирської обласної ради.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: погодити Положення стипендіального забезпечення студентів 
Бердичівського медичного фахового коледжу Житомирської обласної ради.

VII. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію - голову студентської ради про 
Положення стипендіальної комісії Бердичівського медичного фахового 
коледжу Житомирської обласної ради.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.



 УХВАЛИЛИ: погодити Положення стипендіальної комісії Бердичівського 
медичного фахового коледжу Житомирської обласної ради.

Голова студентської ради
і

Смоголь Анастасія Русланівна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна



 
 
 

 
 

 

Міністерство охорони здоров’я України

Бердичівський медичний фаховий коледж

Житомирської обласної ради

ПРОТОКОЛ № 11

засідання студентської ради коледжу

23 червень 2021 р. м. Бердичів

Голова студентської ради: Смоголь Анастасія Русланівна

Заступник голови: Мерзлікіна Аліна Юріївна

Секретар: Величко Анастасія Анатоліївна

Присутні: 17 членів студентської ради

Запрошені: Педоренко Н.В. заступник директора з виховної роботи та 
гуманітарних питань, Загребельна Л. М. голова первинної профспілкової 
організації студентів, завідуюча відділенням «Сестринська справа» Жирук Л. П., 
завідуючий відділенням «Лікувальна справа» Яценко К. А.

Спосіб дистанційної взаємодії в конференції 7ООМ

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

I. Про участь в організації та проведенні випускного вечора.

II. Про роботу зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні і порушують Правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу.

III. Про відрахування Мазур Альони Федорівни 24м групи.

IV. Підсумки роботи Студентської ради за 2020-2021 н.р.

І. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, про 
участь в організації та проведенні випускного вечора.



 
 

 

 
 

 

 
 
 

 
 
 

 
 

ВИСТУПАЛИ: Фидра Катерина студент 14М, з пропозицією взяти участь в 
організації та проведенні випускного вечора, в тому числі всім тим, хто 
задіяний в художній самодіяльності коледжу.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: взяти участь в організації та проведенні випускного вечора, в 
тому числі всім тим, хто задіяний в художній самодіяльності коледжу.

II. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, про 
роботу зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні і порушують Правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу.

ВИСТУПАЛИ: Герасимчук Анастасія студентка 34М групи, з пропозицією 
провести профілактичні бесіди зі студентами, що мають пропуски без 
поважних причин та заборгованість у навчанні й порушують правила 
внутрішнього розпорядку коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: донести інформацію до студентів та провести профілактичні 
бесіди зі студентами, що мають пропуски без поважних причин та 
заборгованість у навчанні й порушують правила внутрішнього розпорядку 
коледжу і Статуту коледжу в телефонному режимі.

III. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про відрахування Мазур Альони Федорівни 24м групи наказ по коледжу 
№105/у від 23.06.21 р. за не виконання навчального плану.

ГОЛОСУВАННЯ:



 

 

 

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: за не виконання навчального плану рекомендувати до 
відрахування з числа студентів Мазур А.Ф. 24м групи.

IV. СЛУХАЛИ: Смоголь Анастасію Русланівну - голову студентської ради, 
про підсумки Студентської ради за 2020-2021 н.р.

ВИСТУПАЛИ: Величко Анастасія Анатоліївна - секретар студентської ради, з 
пропозицією вважати роботу Студентської ради 2020-2021 н.р. задовільною.

ГОЛОСУВАННЯ:

За - 17 членів студентської ради

Проти - 0 членів студентської ради

Утримались - 0 членів студентської ради

Рішення прийнято одноголосно.

УХВАЛИЛИ: роботу Студентської ради 2020-2021 н.р. вважати задовільною.

Голова студентської ради Смоголь Анастасія Русланівна

Секретар Величко Анастасія Анатоліївна


